



050035, Алматы қ., Алтынсарин даң., 83-үй,  
Тел.: 21-08-08, факс 28-56-55, эл/пошта  
esm@nursat.kz, СТГН 600300517608, МФО  
190501306, есеп айырысу шоты 700609511, код  
306, АК “Туран Әлем Банкі”, Опер. құжыра № 3

22.09.09 № 287/10

050035, г. Алматы, пр. Алтынсарина, 83,  
Тел.: 21-08-08, факс 28-56-55,  
эл/почта esm@nursat.kz, АО “Банк Туран  
Алем” РНН 600300517608, код 306, р/счет  
700609511 МФО 190501306 Опер. Зал № 3

Директору  
ТОО «НПО Центр  
промышленной безопасности»  
г-ну Жарликову К.Я.

На Ваш запрос № 2\14 от 21.09.2009 г. сообщаем, что.

Интеллектуальные системы мониторинга клапанов ТН ВЭД 8543 90 800 0 не вошли в Перечень продукции и услуг, подлежащих обязательной сертификации, утвержденный Постановлением Правительства РК от 20.04.2005г. №367, «Об обязательном подтверждении соответствия продукции в Республике Казахстан» и изменения №1 Постановление Правительства РК от 06.05.2008г. №424. Номенклатура продукции подлежащей обязательной сертификации, в течении года может измениться.

С уважением  
Директор

М. Дюсембасва

Исп. Шайхина Д.З.  
Тел (7272) 21-37-73

**Translation**

**REPUBLIC OF KAZAKHSTAN**  
**JSC “NATIONAL CENTER FOR**  
**EXPERTISE AND CERTIFICATION”**

**Alma-Ata branch office**

Ref. No. 287/10 dated 22.09.2009

**To Mr. Zharlikov K.Y.,**  
**Director of JSC “NPO Industrial**  
**Safety Centre”**

With reference to your inquiry No. 2/14 dated 21.09.2009 we hereby inform you that

Smart Valve Monitoring Systems, **customs tariff code 8543 90 800 0, are not included** into the “List of Products and Services Subject to Mandatory Certification” approved by the Decree of the Government of the Republic of Kazakhstan No. 367 dated 20.04.05 “On mandatory products’ conformity confirmation in the Republic of Kazakhstan” and Amendment No. 1 to the Decree of the Government of the Republic of Kazakhstan No. 424 dated 06.05.2008.

The range of products subject to mandatory certification may be changed during a year.

Deputy Director

M. Dusembaeva